
Det vil være en stor fordel, hvis vejen nedlægges, således at vi kan dyrke den mark, vejen gennemskærer 

som en mark.  Både i min ejertid og i min fars ejertid, har marken i nogle år været dyrket i et, ved at arbejde 

henover vejen, og bagefter lave nyt kørespor.  For at kunne arbejde rationelt med de landbrugsmaskiner, 

der anvendes i dag, vil det være en fordel at marken bliver til en. Det gælder også, når der skal laves mark- 

og gødningsplaner og indsendes forskellige beregninger,  anmodninger og dokumentationer til Miljø- og 

fødevarestyrelsen. 

Hvis vejen tillades nedlagt, vil vi blive fri for den enorme trafik, som ikke vejberettigede foretager henover 

marken.  På enkeltdage, kan vi være udsat for, at David Kipper Falk og hans gartnerier sender mere end 30 

køretøjer henover marken, uagtet at han ikke hverken overfor Viborg kommune eller undertegnede har 

dokumenteret nogen ret til at køre over marken. 

Hvis vejen nedlægges, vil vi blive fri for, at der er nogen, der uden vores viden eller tilladelse udfører 

”vejarbejde” på vores mark.  Der bliver kørt ”fyld” i vejen, uden at vi har kunnet få oplyst, hvad det er, der 

fyldes i vores mark.  

Hvis vejen tillades nedlagt, vil både Viborg kommune og undertegnede være fri for de efterhånden jævnlige 

klager over, at vi har arbejdet på vores egen mark, og evt. spildt jord på hjulsporet. Klagerne kommer fra 

ikke vejberettigede, og de kan komme, før arbejdet på marken er færdig. 

 

 


